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ســرویس اقتصادی- انجمن حمل 
با همت  هرمزگان  لجستیک  و  ونقل 
اندازی شد.  بازرگانی استان راه  اتاق 
در مراسمی با حضور احمد مرادی و 
محمد آشوری نمایندگان مردم استان 
در مجلس، محمدرضا صفا رئیس اتاق 
نجاتی  مهران  هرمــزگان،  بازرگانی 
رئیس انجمن حمل ونقل و لجستیک 
هرمزگان وجمعی از فعالان اقتصادی 
انجمــن حمل ونقل و لجســتیک 
هرمزگان فعالیتش را بصورت رسمی 
آغاز نمود. احمد مرادی نماینده مردم 
استان در حاشیه این مراسم و در جمع 
افتتاح  گفت:امروز شاهد  خبرنگاران 
دفتر انجمن حمل ونقل و لجستیک 
اســتان هرمزگان در مجموعه اتاق 
بازرگانی اســتان بودیم که انصافا جا 
دارد از جناب آقــای صفا به عنوان 

رئیس اتاق بازرگانی هرمزگان و نگاه 
بلندی کــه در بخش های مختلف و 
فعالیت  بــرای  انجمن های مختلف 
بیشتر در جهت توسعه کار و موضوع 
در  بایســتی  که  رونقی  و  اقتصادی 
کنم. تشکر  باشــد،  داشته  اقتصاد 

به گزارش جنوب ایــران، مرادی افزود : 
اســتان هرمزگان اهمیتش دو چندان است 
واینکــه ما بــه نوعی پایتخــت حمل ونقل 
کشــور هســتیم و راه اندازی وفعالیت این 
انجمن که کاری بجا و جدیدی اســت در 
سطح کشور که بر اساس فعالیت این انجمن، 
ما بتوانیم ارتباطات مان را با دنیا بیشتر کنیم 
و هم اینکه ظرفیت حمــل ونقل در حوزه 
ترانزیت کالا را در اســتان هرمزگان داریم 
که هم اســتان ها را به هم وصل کنیم وهم 
اینکه کشورمان را به کشورهای دیگر وصل 
کنیم واز این ظرفیــت بی نظیر و خدادادی 

بتوانیم بیشترین استفاده را ببریم.وی گفت: 
امروز اگر نگران اشتغال هستیم و بدنبال این 
هســتیم که بتوانیم در کنار اشتغال، اقتصاد 
پایداری را هم داشته باشیم، حتما باید به این 
موضوع توجه کنیم. نماینده مردم استان در 
مجلس گفت: ظرفیت اســتان هرمزگان از 
حیث هوایی، دریایــی، زمینی وریلی واقعا 
در سطح کشــور بی نظیر اســت ودنیا این 
ظرفیت را بهتر از ما شناســایی کرده است.

وی خاطرنشــان کرد : آن میزانی که دنیا 
به ظرفیت اســتان هرمزگان واقف اســت، 
متاســفانه در درون خودمان این اطلاعات 
لازم را کســب نکردیــم وبه همیــن دلیل 
دنبالش نبودیم. وی افــزود : مهران نجاتی 
و محمدرضا صفا این نگاه را داشــتند ودر 
ایــن دوره از فعالیت اتاق بازرگانی اســتان 
توانســتند ایــن کار را انجام دهنــد و پایه 
واســاس کار را و شــاکله کار را در استان 

انجام دهند که هم تبریک به مردم اســتان 
عــرض می کنیــم و هم فعــالان اقتصادی 
و هــم مجموعــه اتــاق بازرگانــی که در 
راس آن آقــای صفــا هســتند.وی تاکید 
کرد:امیدواریم ما مجمع نمایندگان اســتان 
هرمــزگان نیز بتوانیــم در کنار این ظرفیت 
باشــیم و گام هایــی بلندتــری را برداریم.

محمدرضاصفــا رئیــس اتــاق بازرگانــی 
هرمــزگان نیز گفت: ایــن انجمن با همت 
آقای مهندس نجاتی و همکاران شــان در 
رده خدماتی حمل ونقل استان کلید خورد.

صفا افــزود: اتاق بازرگانی اســتان نیز مبلغ 
۷۰۰ میلیون تومان بــرای رهن دفتر انجمن 
وخریــد تجهیزات به انجمــن کمک کرد 
که امیدواریم در فعالیت شــان موفق باشند.

مهران نجاتی رئیس انجمن حمل ونقل و 
لجستیک هرمزگان نیز گفت: ایده تشکیل 
انجمن از طرف اتــاق بازرگانی بوده و در 

سال جاری هم پروانه تاسیس وفعالیتش را از 
اتاق ایران گرفتیم. نجاتی افزود : این انجمن 
در واقع یک انجمن فراگیر حمل ونقل است 
و تنها استانی هستیم که این انجمن را دارد 
ومی طلبید که انجمنــی تخصصی فراگیر 
را در ذیل اتاق بازرگانی داشــته باشیم.وی 
اظهارداشت : این انجمن نوپا فعلا ۳۰ عضو 
دارد کــه پیش بینی می شــود به ۳۰۰عضو 
برســد. نجاتی تاکید کــرد: در واقع زمانی 
که فعالان حوزه حمل و نقل مشــکلاتی را 
با دستگاه های اجرایی و نظارتی و حاکمیتی 
داشته باشند، چون طبق قانون بهبود فضای 
کســب وکار، اتاق بازرگانی تعریف شده 
و جایــگاه قانونــی دارد وما نیــز ذیل اتاق 
بازرگانی هســتیم، می توانیم از درگاه اتاق 
بازرگانی استفاده نموده و مسائل و مشکلات 
فعالین اقتصادی در حوزه حمل ونقل را می 
توانیــم پیگیــری ، حل و برطــرف نماییم.

با همت اتاق بازرگانی استان صورت گرفت

راه اندازی انجمن حمل ونقل و لجستیک هرمزگان

۷۰ درصد محصولات تولیدی
 فولاد کاوه به خارج از کشور صادر می شود

ایزوایکو  رکورد تعمیرات غول پیکرها را شکست/8

برگزاری آیین افتتاح و بهره برداری از زمین ورزشی 
دو منظوره منتظر المهدی در محله 22 بهمن بندرعباس/ 7

مدیرعامل شرکت صبا فولاد خلیج فارس اعلام کرد:

انجام تمامی مراحل پذیره  نویسی نماد »فصبا« در بورس / 8
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بندرعبــاس  اجتماعی-فرمانــدار  ســرویس 
گفت: در راســتای عمــران و آبادانی روســتاها و 
 ۲۲۰ روســتایی،  مختلف  نقــاط  محرومیت زدایی 
میلیارد ریال اعتبار برای روســتاهای فاقد دهیاری 
شهرســتان بندرعباس اختصاص داده شده است.

بــه گــزارش جنوب ایــران//  محمــد مرودی در جلســه 
کمیته برنامه ریزی و توســعه شهرســتان بندرعباس با اشاره به 
رویکردهای دولت سیزدهم و نگرش استاندار محترم در زمینه 
محرومیت زدایی،و برقراری عدالت اجتماعی افزود: در راستای 
عمران و آبادانی روســتاها و محرومیت زدایی نقاط مختلف 
روســتایی، به میزان ۲۲۰ میلیارد ریال اعتبار برای روســتاهای 

فاقد دهیاری شهرســتان بندرعباس اختصاص شــده اســت.
وی با اشاره به اینکه بازسازی قنوات ۲ روستا در دستور کار 
کمیته برنامه ریزی اســت ،افزود : هزینه تامین آبرســانی به ۷ 
روســتای فاقد دهیاری از محل این اعتبارات تامین شده است

مــرودی ادامه داد: بازگشــایی و احداث راه ۱۰ روســتا و 
همچنین اجرای طرح هادی و بهسازی معابر ۲۰ روستای فاقد 
دهیاری در دســتور کار قرار دارد که انشــالله به زودی شاهد 
اتفاقات خوبــی در حوزه راه و بهســازی معابر خواهیم بود .

فرمانــدار بندرعبــاس در پایان مطرح کرد:بــا توجه به نیاز 
برخی روستاها به اصلاح و بازســازی شبکه برق و روشنایی 
معابــر ، اعتبــار برای ۱۲ روســتا نیــز تامین گردیده اســت.

فرماندار بندرعباس مطرح کرد

اختصاص ۲۲۰ میلیارد ریال اعتبار به روستاهای فاقد دهیاری شهرستان بندرعباس

رئیس  نظری  اجتماعی-مصیب  سرویس 
شورای اسلامی شهر، با قدردانی از زحمات 
علی قاســمی زاده مدیر پیشــین روابط 
عمومی، طی حکمی، سمانه کمالی باغستانی 
را به عنوان »مدیر روابط عمومی شــورای 
اسلامی شــهر بندرعباس« منصوب کرد. 
کمالــی  ایــران//  جنــوب  گــزارش  بــه 
امــور رســانه شــورای  ایــن مســئول  از  پیــش 
اســت. بــوده  بندرعبــاس  شــهر  اســلامی 

گفتنی اســت، از جملــه ســوابق کاری او، که 
از خبرنــگاران اســتان اســت، می توان بــه مدیر 
کانون بســیج رسانه بانوان اســتان هرمزگان، مدیر 
روابط عمومی کمیته بانوان هیات فوتبال اســتان و 
مدیر روابط عمومی هیات ورزش های روستایی و 
عشایری استان، مدیر روابط عمومی خانه مطبوعات 
و رسانه های اســتان، مدیر روابط عمومی انجمن 
صنفی روزنامه نگاران اســتان،عضو هیئت مدیره 

انجمن صنفی کارفرمایی مطبوعات و رســانه های 
هرمــزگان، مدیر روابط عمومی ســازمان بســیج 
مداحان سپاه امام ســجاد هرمزگان، مشاور رسانه 
ای کمیســیون فرهنگی اجتماعی شورای اسلامی 

شــهر بندرعباس، خبرنگار خبرگزاری ایمنا، مدیر 
خبرگزاری ایلنا در هرمــزگان، مدیر خبرگزاری 
دفاع مقــدس هرمزگان، مدیر مســوول هفته نامه 
هرمــزگان مــن را در کارنامه کاری خــود دارد.

»سمانه کمالی باغستانی« 
مدیر روابط عمومی شورای اسلامی شهر بندرعباس شد

نظری،  اجتماعی-  ســرویس 
محور قرار گرفتن مسجد را نیاز 
و  دانســت  امروز  جدی جامعه 
گفت: مساجد باید متناسب با نیاز 
روز نسل جوان بروزرسانی شوند. 
به گزارش جنــوب ایران// مصیب 
نظــری در دیــدار سرپرســت ســتاد 
هماهنگی کانون های فرهنگی هنری 
مســاجد هرمزگان بــا اشــاره به آیه 
۱8 ســوره توبه که می فرمایــد: »إنِمََّا 
یعَْمُرُ مَسَــاجِدَ الَلهّ مَنْ آمَنَ باِلَلهّ وَالیْوَْمِ 
کَاةَ  ــلَاةَ وَآتیَ الــزَّ الْخِــرِ وَأقَاَمَ الصَّ
وَلـَـمْ یخَْشَ إلَِّ الَلهّ فعََسَــی أوُلئَکَِ أنَْ 
یکَُونـُـوا منَِ المُْهْتدَِیــنَ«، اظهار کرد: 
اعضای کانون هــای فرهنگی هنری 
آبادگران مسجد به شــمار می روند.

وی به تشــریح کارکردهای متنوع 
مســجد پرداخــت و افــزود: پیامبــر 
گرامی اســلام)ص( به همه مســائل 

در  اســلامی  جامعــه  مشــکلات  و 
مســجد رسیدگی می کردند و ابتکار 
نظــام در راه انــدازی کانــون هــای 
فرهنگــی هنری مســاجد نیز با هدف 
تقویت همیــن نــگاه و رویکرد بود.

رئیــس شــورای شــهر بندرعباس 
بــا بیان اینکــه کانون هــای فرهنگی 
هنــری با اجــرای برنامه هــای متنوع 
و موثــر در حــوزه هــای مختلــف 
اجتماعــی،  فرهنگــی،  آموزشــی، 
هنری و ورزشــی و جذب نوجوانان 
را  محیــط  مســجد،  بــه  و جوانــان 
برای نســل جوان فراهم کــرده داند.

وی از کانــون های فرهنگی هنری 
مســاجد به عنوان ظرفیت عظیمی نام 
بــرد که مــی تواند از طریــق اجرای 
برنامه های هدفمنــد و تاثیرگذار در 
کاهش آسیب های اجتماعی و خنثی 
ســازی توطئه های دشمن در تهاجم 

فرهنگــی نقش بســزایی ایفــا کنند.
نظــری تصریح کــرد: امــروزه در 
محلات و روســتاهایی که از کانون 
پویایــی  و  فعــال  هنــری  فرهنگــی 
برخــوردار هســتند، شــاهد کاهش 
آســیب هــای اجتماعی می باشــیم 
و ایــن بیانگــر نقش کانون هاســت.

وی بــا تاکید بر برنامه ریزی کانون 
هــای فرهنگی هنــری بــرای ارتباط 
موثــر مســجد بــا مدرســه و اجرای 
برنامه هــای تربیتی تاثیرگــذار ویژه 
دانــش آمــوزان، گفت: مســاجد در 
عصر پســااینترنت و هوش مصنوعی 
هــم می توانند با بهره گیــری از ایده 
هــای خلاقانــه و ابتــکاری اعضای 
نوجــوان و جوان نخبــه نقش آفرین 
باشد و از این ظرفیت برای انتقال پیام 
های دینی و ارزشــی اســتفاده کنند.

بندرعباس،  شــهر  شــورای  رئیس 

محور قرار گرفتن مسجد را نیاز جدی 
جامعه امروز دانست و افزود: مساجد 
باید متناســب با نیاز روز نســل جوان 
بروزرسانی شوند و فعالن مساجد نیز 
در برخورد با نوجوانان و جوانان باید به 
رفتار خود توجه ویژه ای داشته باشند.

وی اظهــار کــرد: شــورای شــهر 
بندرعبــاس از طــرح هــا و برنامــه 
های قــوی در حــوزه فعالیــت های 
کانون های فرهنگی هنری مســاجد 
به صــورت ویــژه حمایــت خواهد.

اســلام خواجه یی، سرپرست ستاد 
کانون های فرهنگی هنری مســاجد 
اســتان هرمــزگان نیــز گزارشــی از 
عملکرد یک ساله این ستاد به همراه 
طرح »مســجد طراز اســلامی)تحول 
در مدیریــت مســاجد(« را کــرد و 
خواســتار حمایت شــورای شــهر از 
طرح ها و برنامه های کانون ها شــد.

رئیس شورای شهر بندرعباس:

شورای شهر از طرح های قوی کانون های فرهنگی هنری 
حمایت می کند

خبر

  پدافند غیر عامل

هر اقدام غیر مسلحانه ای که موجب کاهش آسیب پذیری 
نیروی انســانی، ساختمان ها، تأسیسات، تجهیزات، اسناد و 
شریان های کشــور در مقابل عملیات های مخرب دشمن 
شود، پدافند غیرعامل  نامیده می شود؛ که نوعی دفاع غیر 
نظامي است. پدافند غیرعامل به معنای کاهش آسیب پذیری 
در هنگام بحران، بدون استفاده از اقدامات نظامی و صرفاً با 
بهره گیری از فعالیت های غیرنظامی، فنی و مدیریتی است.

هــدف از اجرای طرح های پدافند غیرعامل کاســتن از 
آســیب پذیری نیروی انسانی و تجهیزات حیاتی و حساس 
و مهم کشــور علی رغم حملات مخرب دشمن و استمرار 
فعالیت هــا و خدمات زیربنایی و تأمیــن نیازهای حیاتی و 
تداوم اداره کشور در شرایط بحرانی ناشی از جنگ است.
: از  عبارتنــد  غیرعامــل  پدافنــد  اهــداف 
۱_ ایمنــی ســازی مراکــز حیاتــی حســاس و مهــم.
۲_ توســعه کمــی و کیفــی نیروی انســانی متخصص
3_ ارتقاء قابلیت ها و حفظ کشــور در شــرایط بحران

تقویــت  و  ملــی  مقاومــت  آســتانه  افزایــش   _4
تهدیــدات.  مقابــل  در  مقاومــت  مؤلفه هــای 
هشــتم آبان مــاه در تقویــم ملــی به عنــوان روز پدافند 
انقلاب فرهنگــی  شــورای عالی  ســوی  از  غیرعامــل 
و فرامیــن مســتمر مقــام معظــم رهبــری امــام خامنه ای 
اســت.  شــده  نامگــذاری  )مدظله العالــی(  عزیــز 
هفتــه پدافنــد غیرعامــل بــا شــعار »ایــران پایــدار، 
بــه وســعت ایمــان، بــه بلنــدای امید«از ســوم آغــاز و 
تــا دهــم آبــان ادامــه دارد و بــه همیــن بهانه مــروری 
خواهیم داشــت بــر عناویــن روزشــمار ایام ایــن هفته. 
روزشــمار هفتــه پدافند غیرعامل به شــرح زیر اســت:

ســایبری،  :پدافنــد  آبــان(  )ســوم  چهارشــنبه 
مصون ســازی زیــر ســاخت ها در جنــگ زیر ســاختی

زیســتی،  :پدافنــد  آبــان(  )چهــارم  پنجشــنبه 
زیســتی تهدیــدات  برابــر  در  ملــی  تــاب آوری 
جمعه)پنجم آبان( :  پدافند شناختی، صیانت از دارایی های نرم
شنبه )ششم آبان( :پدافند شهری، شهروند آماده، شهر ایمن

پدافندکالبــدی،  آبــان(:  )هفتــم  یکشــنبه 
ســاخت ها زیــر  از  حفاظــت 

دوشــنبه ) هشــتم آبــان( :پدافنــد غیــر عامــل، دفاع 
برابــر جنــگ ترکیبــی افــزا در  همــه جانبــه و هــم 

عامــل،  غیــر  آبان(:پدافنــد  سه شــنبه)نهم 
نوظهــور  تهدیــدات  برابــر  در  نویــن  دفــاع 
چهارشنبه)دهم آبان( :رصدخانه علم و فناوری پدافند غیر 
عامل، تهدید ها و مخاطره های ناشــی از فناوری های نوین

 یادداشت: فاطمه سالاری
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ســرویس اقتصادی-مدیرعامل شرکت نفت 
فرارســیدن  پیامی  در  فارس  خلیج  ســتاره 
13 آبــان مــاه روز دانش آمــوز، ســالروز 
تســخیر لانه جاسوســی آمریکا و روز ملی 
مبــارزه با اســتکبار جهانی گرامی داشــت.

پیــام  در  ایــران،  جنــوب  گــزارش  بــه 
اســت: آمــده  جعفرپــور«  »علیرضــا 

فریــاد  و  برائــت  اعــام  روز  آبــان   ۱۳ یــوم الله 
کوبنــده خشــم و نفــرت و انزجــار امت هــای آزاده 
و اســامی بــه ویــژه ملــت مبــارز، بیــدار و اســتکبار 
ســتیز ایــران اســامی علیــه اســتکبار جهانی اســت.

بدون شک ســیزده آبان انفجار غیرت و عزت ایرانی 

اسامی بر سر تمام طاغوت و کفر است و امروز نیز جهان 
اسام تشنه ی رقم زدن سیزده آبانی دیگر است که خون 
پاک شهیدان انتفاضه های قدس و کودکان بی گناه را به 
سیلی خروشان تبدیل کرده و کاخ پوشالی صهیونیست ها 
و اربــاب جنایتکارشــان را بــر سرشــان خــراب کند.

اینجانب ضمن گرامیداشــت روز دانش آموز، سالروز 
تســخیر لانه جاسوســی آمریــکا و روز ملی مبــارزه با 
اســتکبار جهانــی به شــهدای دانش آموزی کــه در راه 
دفاع از آرمان های انقاب اســامی به شهادت رسیدند 
ادای احتــرام کــرده و روز دانــش آموز را بــه فرزندان 
مکتب شــهید حاج قاســم ســلیمانی، به عنــوان طایه 
داران تحقــق تمدن اســامی تبریک عــرض می نمایم.

پیام مدیرعامل شرکت نفت ستاره خلیج فارس به مناسبت 13 آبان ماه

ســرویس اجتماعی-با ســناریوی 
اتصال برق و آتش سوزی در انبار مواد 
تهدیدات  با  مقابله  رزمایش  شیمیایی 
شــد. برگزار   CBRNE شــیمیایی 

به گــزارش جنوب ایــران// بــا همکاري 
اســتان هرمــزگان  اســتانداري  و همراهــي 
معــاون محترم سیاســی، امنیتــی و اجتماعی 
اســتانداری ،معاونت محتــرم هماهنگی امور 
عمرانی اســتانداری ، مدیــر کل محترم اداره 
پدافنــد غیر عامل اســتان ، رئیس کل محترم 
دادگستری استان هرمزگان ،فرماندهی محترم 
ســپاه امام ســجاد هرمــزگان ، رئیس محترم 
شورای اسامی شــهر بندرعباس ، مدیر کل 
محترم مدیریت بحران اســتانداری هرمزگان 
،مدیرکل محترم امنیتی و انتظامی استانداری 
اســتان  انتظامی  محتــرم  هرمزگان،فرمانــده 
هرمــزگان ، فرماندهی محتــرم پلیس راهور 
اســتان ، فرماندار محترم شهرستان بندرعباس 
،رئیــس محتــرم مرکــز صــدا   ســیما خلیج 
فارس ،رئیس محترم دانشــگاه علوم پزشکی 
هرمزگان ، مدیر عامل محترم شرکت توزیع 
برق اســتان ،مدیر عامل محترم برق منطقه ای 
اســتان ، مدیــر کل محترم راه و شهرســازی 
اســتان ، مدیرکل محترم ارتباطات و فناوری 
محتــرم  ،مدیــرکل  هرمــزگان  اطاعــات 
راهداری و حمل و نقل جاده ای استان ،مدیر 
عامل محترم، شرکت پالایش نفت بندرعباس 
، مدیر عامل محترم جمعیت هال احمر استان 
، رئیس محترم سازمان جهاد کشاورزی استان 
، مدیر عامل محترم شــرکت آب و فاضاب 
استان ، مدیر عامل محترم شرکت گاز استان 
، رئیــس محتــرم مرکز مدیریــت حوادث و 
فوریتهای پزشــکی استان، اداره کل حفاظت  
محیــط زیســت اســتان هرمزگان ،ســازمان  
صنعــت  معــدن و تجارت اســتان هرمزگان 
اداره کل تعــاون و کار و رفــاه اجتماعــی 
اســتان هرمــزگان و با هدایــت و مدیریت و 
اجراي عملیات  توســط سازمان آتش نشانی 

و خدمات ایمنــی و مدیریت بحران و پدافند 
غیر عامل شهرداری مانور اتصال برق  و آتش 
سوزي ناشي از مواد شیمیایي در محل شرکت 
دانش بنیان پترو صنعت گامرون  برگزار شد 
و زمینه افزایش آمادگی ها و شناســایی نقاط 
ضعــف و قوت در ایــن رابطه فراهم شــود.

شــهردار بندرعباس در این مراسم گفت : 
ســناریو این مانور بر این اساس بود که فرض 
مي شــود انبار مواد شــیمیایي دچار حریق و 

آتش ســوزي شده و نیروهاي ایمني عملیاتي 
امــدادي در حــوزه هاي  وارد عمل شــدند.

نوباني تصریح کرد در این رزمایش ســعی 
شد شرایط تقریبا سخت را متصور شویم  که 
در شــرایط واقعی اگر پیــش بیاید، همکاری 
و هماهنگــی مســئولان مدیــران و نیروهای 
اچ اس ای، آتــش نشــاني ،، نیــروی انتظامی 
،راهــور ،هال احمــر ،اورژانــس ،مدیریت 
بحــران و پدافنــد غیر عامل همــه اینها را در 

یک مانور نســبتا سنگینی تمرین کرده باشند. 
وي افزود :وضعیت بحران در حقیقت یک 
فشــار روانی – اجتماعی بزرگ و ویژه ست 
که باعث در هم شکســته شدن روال متعارف 
زندگی و واکنش های اجتماعی می شــودو 
با آســیب هــای جانــی و مالــی ، تهدیدها ، 
خطرها و نیازهای تازه ای به وجود مي آورد.

دکتــر طــزري معاون زیــر بنایي ســازمان 
پدافند غیر عامل کشــور با اشــاره به اتفاقات 

امــروز منطقه و غزه اضافه نمود :در خصوص 
برگــزاري رزمایش اصل موضــوع رزمایش 
ارتقا و آمادگي هاست امروز باید هزینه کرد 
تمرین کرد بــراي جلوگیري از تبعات برخي 
از مشــکات مانور امروز بــه لحاظ فرایندي 
و هماهنگــي عالي بود امــا همه ظرفیت هاي 
پدافند غیر عامل بیشــتر از این مي باشــد که 
با محوریت شــهرداري بندرعباس مي شــود 
آمادگــي ها را ارتقا داد و از پیامدها و تبعات 
جلوگیــري کــرد و بایــد با ایجــاد آمادگي 
کشــور را در امنیــت بیشــتري قــرار دهیم.

دکتر اکرمي معاون هماهنگ کننده قرارگاه 
شیمیایي ســازمان پدافند غیر عامل کشور نیز 
حفاظت از زیر ســاختهاي صنعتي و شیمیایي 
مهم عنوان کرد و خاطر نشــان شد : زندگي 
امروز وابسته به مواد شیمیایي أست و حمایت 
از صنعت کشور در حوزه شیمیایي مهم است 
که باید بر همین اساس نگاه دو جانبه اي باید 
داشته باشیم هم توسعه و تقویت باید باشد هم 
بحث ایمني و حفاظت را مد نظر داشته باشیم 
که براي این موضوع باید برنامه هاي آموزشي 
و ایمنــي در هرمــزگان را  ارتقــا بخشــیم.

در ادامــه این مراســم راد مهــر مدیر کل 
بحران و پدافند غیر عامل استانداري هرمزگان 
بیان داشــت :امروز هیمنه ي استکبار جهاني 
و انگلیــس و امریــکا فــرو ریختــه و لحظه 
شــماري میکنیــم براي حــذف اســراییل از 
جغرافیــاي منطقه خاورمیانــه ، رادمهر تاکید 
نمود :پدافند غیر عامــل نقش اثر گذاري در 
نــا کارامد کردن نقشــه هاي دشــمنان دارد.  
وي ادامه داد:امکانات اســتان براي پدافند 
غیــر عامل کافــي نیســت و اگر در اســتان 
اختالي ایجاد شــود کشــور دچار مشــکل  
خواهد شد بر همین اساس مسؤلین و مدیران 
کشوري و دولتمردان باید چاره اندیشي کنند

زحمــات  رزمایــش  ایــن  بــراي 
شــهرداري  از  و  شــده  کشــیده  زیــادي 
بندرعبــاس تشــکر و قدردانــي مــی نمایم.

سرویس سلامت-دکتر غلامعلی جاودان، رئیس 
روز گذشته  پزشــکی هرمزگان،  علوم  دانشگاه 
در سفری سرزده به قشــم از بیمارستان قشم و 
مرکز خدمات جامع سلامت شهر درگهان بازدید 
و بــا فرماندار این شهرســتان و امام جمعه های 
اهل تشــیع و اهل تسنن در قشــم دیدار کرد.

بــه گزارش جنوب ایران، دکتر جاودان در دیدار  با 
حجت الاسام والمســلمین دکتر حاجبی، امام جمعه 
شهرستان قشــم، گفت: یکی از وظایف اصلی حوزه 
بهداشت پیشگیری است و در این سفر زیرساخت های 
بهداشــتی، وضعیــت بیمــاری مالاریا و وجود پشــه 
آئــدس در شهرســتان قشــم بررســی خواهد شــد.

در ادامه سفر رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان 
به شهرستان قشم، دکتر غامعلی جاودان با دکتر محمد 
محمدحسینی تختی فرماندار این شهرستان دیدار کرد.

در این نشست رئیس دانشگاه در خصوص وضعیت 
اسکان پزشــکان در شهرستان قشــم، آمبولانس های 
زمینــی و دریایــی جزیــره و راه اندازی بخــش ام آر 
آی بیمارســتان قشم گفت وگو نمود و افزود: دستگاه 
ام آر آی بیمارستان قشــم بزودی راه اندازی می شود.

پــس از آن، دکتــر غامعلــی جــاودان در دیــدار 
با شــیخ عبدالرحیم خطیبــی، امام جمعه اهل ســنت 
جزیره قشــم گفــت: فقــط ۲۵ درصد عوامــل موثر 

در ارائه خدمات مناســب در اختیار دانشــگاه اســت 
و ۷۵ درصد دیگر ســایر دســتگاه ها دخیل هســتند .

رئیس دانشــگاه علوم پزشــکی هرمــزگان افزود: 
به رئیس بیمارســتان قشــم تاکید کرده ایم در اســرع 

وقــت بخــش vip بیمارســتان راه انــدازی شــود تا 
بزودی توریســم درمانی جزیره قشــم هم فعال شود.

همچنین دکتر غامعلی جاودان در بازدید از مرکز 
خدمات جامع ســامت شــبانه روزی شــهر درگهان 

جزیره قشم، بر خطرسنجی، پیگیری وضعیت سامت 
مادران باردار، ســالمندان و کــودکان، آموزش های 
لازم به شــهروندان در خصوص تغذیه مناســب برای 
پیشــگیری از دیابــت، فشــارخون و ســایر عوارض 
مربوطه، همچنین ارائه خدمات باکیفیت و تاش برای 
رضایتمندی هر چه بیشتر مراجعه کنندگان تاکید کرد.

درمــان  معــاون  کمالــی،  منوچهــر  دکتــر 
در  نیــز  هرمــزگان  پزشــکی  علــوم  دانشــگاه 
کــرد. بازدیــد  قشــم  بیمارســتان  از  ســفر  ایــن 

دکتر کمالی ضمن عیادت و گفتگو با بیماران بستری 
در بخش های مختلف بیمارستان پیامبر اعظم)ص( قشم 
و بررســی روند خدمت دهی به بیمــاران، از مرکز در 
حال احداث »ام ار ای« این بیمارستان نیز بازدید کرد.

دکتــر کمالی تاکید کــرد: زیرســاخت های مرکز 
در کمتریــن زمان ممکن و در کنــار رعایت کیفیت 
و اســتانداردها بــرای نصــب دســتگاه فراهم شــود.

دکتر ذاکری معاون بهداشــتی، دکتر کمالی معاون 
درمان و دکتر شــهریاری مدیــر داروی معاونت غذا 
و دارو، مهندس فولاد زاده مدیر حراســت دانشــگاه، 
مهندس صادقی مشــاور رئیس دانشگاه، دکتر مرادی 
مدیر شبکه بهداشت قشم، دکتر زرنگ معاون بهداشتی 
شبکه بهداشت و دکتر احمدی رئیس بیمارستان پیامبر 
اعظم)ص( این شهرستان در این دیدارها حضور داشتند.

رزمایش مقابله با تهدیدات شیمیایی CBRNE در بندرعباس

در سفر رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان به قشم صورت گرفت:

سرکشی به شبکه بهداشت و درمان جزیره

  
  
  
  
  
  
  



گزارش
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می گفتند نمیتوانید اما توانستیم 
و مقتدرانه و با تمام توان پیش میرویم 

و  جمهوری  رئیس  اقتصادی-تأکید  ســرویس 
همچنین رئیس دســتگاه قضا مبنی بر رفع موانع 
کارخانه ها در راستای افزایش تولید و اشتغالزایی، 
این موضوع به طور ویژه در دســتور کار مدیران 
هرمزگان نیز قرار گرفت و اینک مجتمع کشتی سازی 
و صنایع فراســاحل ایران )ایزو ایکو( که پیش از 
این در آستانه تعطیلی و غرق شدن در انبوهی از 
بدهی ها بود، در مسیر پیشرفت قرار گرفته است.
به گزارش جنوب ایران// مجتمع کشــتی سازی 
و صنایع فراســاحل ایران ) ایزوایکو( یک منطقه 
ویژه اقتصادی در محدوده ای به مســاحت یکهزار 
و ۱۰۰ هکتــار در ۳۷ کیلومتــری غرب بندرعباس 
و در ســاحل خلیج فارس ایجاد شــده اســت.
ایجاد این مجموعــه؛ با توجه به موقعیت طبیعی، 
جغرافیایــی و برخورداری از حوضچــه آرامش به 
مســاحت ۳۸۰ هکتار و همچنین برخــورداری از 
تسهیلات قانونی منطقه ویژه به منظور توسعه صنعت 
و تجارت در محدوده صنایع کشتی سازی و صنایع 
فراساحل و سازه های دریایی و همچنین صنایع پایین 
دســتی و ایجاد کارخانه های مرتبط با حوزه کشتی 
ســازی و تامین منافع اقتصادی، اجتماعی، منطقه 
ای، ملی و اســتفاده از آخرین فن آوری های مرتبط 
در راستای افزایش تولید و اشتغال پایدار بوده است.
 دکتر سلمان ضربی مدیرعامل و نایب رئیس هیئت 
مدیره این مجتمع با حضور در خبرگزاری جمهوری 
اســلامی ایران )ایرنا(مرکز بندرعباس اظهار کرد: 
ایزوایکو قبل از دولت ســیزدهم ۱۲۶ میلیون دلار 
بدهی بانکی داشت که پرداخت آن در توان ایزوایکو و 
سازمان گسترش به صورت یک جا نبود،  واحد حقوقی 
بانک ملت با اجراییــه ثبت برای تعطیلی کارخانه و 
فروش ماشین آلات به این مجتمع مراجعه کرده بود.
مدیرعامل مجتمع ایزوایکو و صنایع فراســاحل 
ایران ابراز کــرد: مهلت ۲ هفتــه ای از بانک ملت 
گرفته شــد و خوشبختانه در همین مهلت، آیت الله 
رئیسی، رئیس جمهور در سفر به اردبیل اعلام کرد 
که هیــچ بانکی حق تعطیلی کارخانه هــا را ندارد.
ضربــی گفت: رئیس قــوه قضاییه هــم این را 
مــورد تأیید و مــورد تأکید قــرار داد و در نتیجه 
بانــک ملت ایزوایکــو را به مذاکــره دعوت کرد 
و با پیگیری ها و مذاکره های بســیار، ســود این 
بدهــی از ۲۲ درصد به چهــار درصد کاهش یافت.
وی ابراز کرد: با حمایت دولت و پیگیری هایی که 
انجام دادیم ۴۴ و هفــت دهم میلیون دلار به بانک 
ملت پرداخت شده و زمین های مجتمع کشتی سازی 
و صنایع فراساحل از رهن این بانک خارج شده است.
مدیرعامــل ایزوایکــو بیان کــرد: این مجتمع 
یک بدهــی ۴۵ میلیــارد تومانی هــم به بانک 
ملت داشــت که همه حســاب ها را مسدود کرده 
بود و عمــلا کار کردن با مشــکل مواجــه بود.
ضربی اشــاره کرد: برای تمامی جرایم بخشودگی 
گرفته شد و اوایل امسال ۲۵ میلیارد تومان پرداخت و 
تعهد حذف شد و اکنون تنها ۲ بدهی بانکی وجود دارد.
وی افزود: یک بدهی به بانک توسعه اسلامی برای 
ساخت حوضچه های خشک و تجهیزات آن بوده که 
جاری است و در پرداخت ها تأخیر وجود دارد که هنوز 
حقوقی نشده است، بدهی دیگری هم به بانک ملی 
است که تلاش می شــود این موضوع هم حل شود.

 عبور از بدهی های مالیاتی
 مدیرعامــل مجتمع کشــتی ســازی و صنایع 
اکنون مجتمع کشــتی  ابراز کــرد:  فراســاحل 
ســازی و صنایع فراســاحل ایران بدهی مالیاتی 
نداشــته و چالشــی هم با تأمین اجتماعی ندارد.
ضربی اشــاره کرد: کشــتی ســازی و صنایع 

فراســاحل می توانــد مفاصاحســاب و ضمانت نامــه بگیرد 
که این امــکان به دلیل بدهی های ســنگینِ گذشــته وجود 
نداشــت، مســلما زمانی که نتوان ضمانت نامه گرفت نمی توان 
کار و پــروژه گرفت که این مشــکل نیز حل شــده اســت.

 رسانه ها در پی حقیقت هستند
وی در بخــش دیگری گفت: همه رســانه ها اصــولاً در پی 
حقیقت بــوده و حق را دنبال می کنند و باید از معدود افرادی که 
جهت دار اخبار یا تیتری را انتخاب کرده و منتشر کنند بگذریم. 
نمیخواهیم وارد حاشیه شــویم و از کار اصلی خود عقب بمانیم.
وی ادامه داد: مجتمع ایزوایکو هم دنبال انتشار حقایق در بستر 
جامعه بوده که اگر به حقیقت پرداخت بسیاری از مسایل حل می شود 
و اگر در جایی ضعفی وجود داشته باشد انتظار دارد گوشزد شود.
مدیرعامل ایزوایکویــی اضافه کرد: گاهی ممکن اســت در 
درون ساختاری که مشــغول به فعالیت هستیم متوجه مسایل 
و ایرادها نشویم که رسانه ها خصوصا ایرنا به عنوان قدیمی ترین 
خبرگزاری رسمی کشــور می تواند در شناسایی این ها و راه های 
بهبود و رفع این مشکل ها و تبدیل آن ها به بهره وری کمک کند.

 
 برنامه راهبردی ایزوایکو تدوین شده است

ضربی اشــاره کــرد: برنامــه راهبردی پنج ســاله مجتمع 
کشــتی سازی و صنایع فراساحل تدون شــده که در آن ۱۰ بند 
اصلی که از کف کارگاها اســتخراج شــده گنجانده شده است.
وی افزود: یکهزار و ۲۰۰ مورد گزارش از کارگاه ها اســتخراج، 
بررســی،  پایش و تحلیل شــد تــا این ۱۰ بند حاصل شــود.
مدیرعامل ایزوایکو خاطر نشــان کرد: این بندها معضل های 
صنایع دریایی کشــور هم است، مجتمع کشتی سازی و صنایع 
فراساحل ایران رســالت ملی هم دارد و صنعت دریایی باید در 
شــان جمهوری اســلامی ایران و دولت مقتدر و مردمی باشد.
ضربی یادآور شد: بنابراین صنعت دریایی کشور هم باید مقتدر 
باشد،   امکانات و ظرفیت های بسیاری در دریاها موجود دارد که 
باید از آن ها اســتفاده کنیم و از طرفــی مقام معظم رهبری هم 
دســتور داده اند که در دریاهای دوردست حضور داشته باشیم 
و حقوق خودمان اســتفاده کنیم و حق خــود را از دریا ببریم.
وی ادامه داد: یکی از مواردی که در این خصوص مورد بحث قرار داشت 
بستر سازی و شبکه سازی بود و یکی از نیازهای اصلی، رسانه است.
مدیرعامل ایزوایکو گفت: بنابراین در این ســند به رســانه 
توجه شــد و پیوســتی هم باید برای آن نوشــته می شــد 
و از رســانه ها بــرای ایــن منظــور کمک گرفته می شــد و 
جشــنواره رســانه و صنعــت دریایی در همین راستاســت.
ضربی اضافه کرد: شاید جشــنواره رسانه و صنعت دریایی که 
ایده آن از هشــت تا ۹ ماه قبل شکل گرفت و برگزاری آن برای 
اولین بار، ضعف های بسیاری داشت،   امید است این برنامه سال های 
بعد وســیع تر و با جمع بهتری از اصحاب رســانه برگزار شود.

 
 مقررات حاکمیتی و قوانین ملی بازنگری شود

وی در بخش دیگری از ســخنان خود بــا بیان اینکه مقررات 
حاکمیتی و قوانین ملی در صنعت دریایــی باید مورد بازنگری 
قرار گیرد،  افزود: شــورای عالی صنایع دریایی نشســت های 
مقدماتی را تشکیل داده است و تلاش می شود قوانین دست و پا 
گیر در صنعت دریایی مورد توجه نمایندگان و دولت قرار گیرد.
ضربی ادامه داد: بستری به عنوان زیرساخت آماده شده که نیاز 

به پیوست قانونی حمایتی دارد، چرا کره جنوبی که همزمان با ما کار 
را آغاز کرده جلوتر است! و آمریکایی ها ۹۰ تا ۹۵ سال قبل قانونی 
مصوب کردند که براساس آن هر آمریکایی که می خواهد کشتی با 
پرچم آمریکا داشته باشد حتماً باید کشتی اش ساخت آمریکا باشد.
وی گفــت: بنابراین تلاش داریم از دولتمــردان و نمایندگان 
مجلس بــرای جاری شــدن ایــن قوانین کمــک بگیریم.

 
 می گفتند نمی توانید کشتی بسازید! 

اما ساختیم
مدیرعامل ایزوایکو اشاره کرد: کره جنوبی درون مخازن اولین 
کشتی ســاخت خود را بتن ریزی کرد تا بتواند تعادلش را حفظ 
کند،   همچنین زمانی که با تمام توان برای ساخت کشتی به رمانی 
رفت نتوانست آن را به سرانجام رســانده و نیمه تمام رها کرد.
ضربی گفت: اما بچه های ایران اسلامی در بندرعباس با وجود آنکه 
آلمانی ها می گفتند نمی توانید کشتی بسازید،  کشتی ساختند و اولین 
کشتی ساخت ایران بهترین کشتی جمهوری اسلامی ایران است.
وی اشــاره کــرد: ایــن ادعا را معــاون فنی کشــتیرانی 
جمهــوری اســلامی ایــران دارد و کشــتی هــم خدمات 
تعمیراتــی و نگهــداری خــود را از ایزوایکــو می گیــرد.

 
 ایزوایکو تعهد دوره ساخت را می پذیرد

 ضربی گفت: استکبار با ما ســر جنگ دارد و ملت ایران را در 
محاصره اقتصادی قرار داده است، بنابراین همه کسانی که ظرفیت 
دارند باید پای کار آینــد، به تنهایی نمی توان کارها را پیش برد.
ضربی اشــاره کرد: قبل از این اعلام نشده تعهد دوره ساخت 
را می پذیریم و جریمه هــا را پذیرفته و حاضریم پرداخت کنیم.
مدیرعامل ایزوایکو گفت: امروز کشــتی خارجی در مجتمع 
کشتی سازی و صنایع فراســاحل ایران درحال تعمیر است که 
قرارداد آن ۲۲ روزه اســت امــا ۱۶ روزه کار آن خاتمه می یابد و 
جمعه یاردِ کشتی ســازی را ترک می کند و راهی دریا می شود.
وی ادامــه داد: ایــن ظرفیت وجــود دارد و اقتصاد مقاومتی 
به معنــای واقعی اگر مــورد توجه قرار گیــرد و گروهی برای 
مجتمع کشــتی ســازی و صنایع فراســاحل ظرفیت ایجاد 
کرده و این مجتمــع هم برای آن گروه ظرفیــت ایجاد کرده و 
هم افزایی وجود داشــته باشــد قطعاً نتیجه حاصل می شود.
کشور به ۱۵ میلیارد دلار توســعه ناوگان کشتیرانی نیاز دارد
مدیرعامــل مجتمع کشــتی ســازی و صنایع فراســاحل 
ایران خاطر نشــان کرد: ناوگان کشــور بنابر اعلام رســمی 
مدیرعامل نفت کش و کشــتیرانی جمهوری اســلامی ایران 
۱۲ میلیــارد دلار نیاز توســعه ناوگانــی دارد، بخش خصوصی 
چهــار تا پنــج میلیــارد دلار نیاز توســعه ناوگانــی دارد.
ضربی اشاره کرد: بنابراین کاری باید در حدود ۱۵ میلیارد دلار در 
مدت پنج تا ۱۰ سال آینده انجام شود و اگر انجام نگیرد پنج سال 
آینده بخش بزرگی از ناوگان های ملی کشور از رده خارج می شوند.
وی افزود: کشــتی رانی هــای اصلی و صاحب نــام جهان 
کشــتی های بالای ۱۵ سال ساخت را به دلیل افزایش هزینه های 
بیمــه ای، نگهــداری و مصرف ســوخت بــه کار نمی گیرند.
مدیرعامل مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل گفت: ایران 
که جزو برترین  های جهان بوده و باید به این موضوع توجه کرده و 
ناوگان را نوسازی و بهسازی کند و این ظرفیت هم در کشور وجود 
دارد،   اکنون منتظر چه روزی برای ســفارش گذاشتن هستیم.
ضربــی افزود: برنامه ســاخت کشــتی در همه جــای دنیا 

گزارش
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بلند مدت اســت و شــرکت های هیوندایــی یا دوو 
کــره جنوبی کــه هفتــه ای یک کشــتی تحویل 
می دهنــد قرارداد این ها را ۲ ســال قبل بســته اند.
وی ابراز کرد: طی ۱۰ سال گذشته که امکان سفارش 
ساخت کشتی به خارج از کشور وجود نداشت، می شد 
با ظرفیت ایزوایکو حداقل ۲۰ کشــتی ســاخت که 
متوسط ســن ناوگان را به ۱۵ تا ۱۶ سال کاهش می داد.
مدیرعامل مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل 
خاطر نشان کرد: اکنون متوسط سن ناوگان کشور ۲۰ سال 
است که بسیاری از کشتی هایی که در خطوط کشتیرانی 
استفاده می شوند به دلیل سن بالا، بهره روی پایینی دارند.
ضربی ادامه داد: کشــتی ســه هزینــه اصلی دارد 
که شــامل پرســنلی،   ســوخت و نگهداری است، 
نمودار هزینه ســوخت و نگهداری در کشــتی های 
دارای ســن بــالا بــه شــدت افزایــش می یابد.

 
 طرح توسعه مجتمع کشتی سازی 

وی اشــاره کرد: طرح توســعه کشــتی ســازی 
وجــود دارد و حوض هــای خشــک در پســکرانه 
کارگاه هــا دارد کــه به دلیــل کمبود اعتبــار این 
طرح در پنج ســال گذشــته متوقف شــده است.
مدیرعامل ایزوایکو بیان کرد: اکنون این طرح به روز اوری 
شده و در ۲ ماه گذشته تحویل سازمان گسترش شده و این 
سازمان در کمیته سرمایه گذاری درحال بررسی آن است.
ضربی ابراز کرد: با ۲ شرکت خارجی هم مذاکره هایی 
درحــال انجام اســت و یکــی از این شــرکت ها به 
تازگی شــیپ یاردی را در چین خریداری کرده که با 
اســتفاده از آن تولید و تعمیر کشــتی انجام می دهد.
وی اشــاره کــرد: مذاکــره هایی با این شــرکت 
درجریان اســت تا در ســفر وزیر صمت به آنجا بتوان 
تفاهمنامه ای امضا کرد که این کمک خوبی خواهد بود.
 مدیرعامــل مجتمــع کشــتی ســازی و صنایع 
فراســاحل ایران ابــراز کرد: ۱۵ میلیــارد دلار مبلغ 
کمی برای صنعت نیســت که بایــد در مدت محدود 
هزینه کرد،   این به زیرســاخت متناســب نیاز دارد.
ضربی ابراز کــرد: باید بــر روی حوض ها چرثقیل 
دروازه ای ســاخته شود که بخشــی از تجهیزات آن 
وجود دارد و در تلاش هســتیم این کار را آغاز کنیم.
بهســازی منابــع انســانی مــورد توجه اســت
وی همچنین خاطر نشان کرد: بهسازی منابع انسانی 
مورد توجه اســت و طرح طبقه بندی مشاغل پس از 
۱۴ تا ۱۵ ســال درخواست اجرایی و به طور متوسط ۲۰ 
درصد حقوق همکاران در ماه های اخیر افزایش داده شد.
مدیرعامل مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل 
بیان کرد: این کارها در ســایه تولید شدنی است و باید 
درآمد ایجاد کرد تا حقوق پرداخت شود، امروز حداقل 
چالش نیروی انســانی در مجتمع ایزوایکو وجود دارد.
وی افــزود: اگر یک مــاه حقوق کارگــر با تأخیر 
پرداخت شــود یعنی پنج درصد آن کســر شــده، 
تلاش شــده در تاریخ مشــخصی حقوق پرســنل 
و کارگــران پرداخت شــود تا خانواده هــا بتوانند بر 
روی آن حســاب کرده و برنامه ریزی داشــته باشند.
ضربی اشــاره کرد: اکنون میــزان بازدهی کارگاه ها 
بــدون اینکه نیــروی انســانی تغییر کنــد ۲ برابر 
شده است، ســال گذشــته میزان تولید ۲۳ درصد 
رشــد کرد و امســال هدف گذاری شــده ۴۲ درصد 
افزایــش تولیــد حاصل شــود کــه در ۶ ماهه اول 
امســال هم میزان رشــد تولید ۳۷ درصد بوده است.

 
 سه کارخانه ایزوایکو درآمد مازاد دارند

مدیرعامــل مجتمــع ایزوایکو گفت: بــرای اولین 
بار بــه کارفرماها اعلام می شــود ظرفیت پر اســت 
و باید قــرارداد برای چند ماه آینده بســته شــود.

ضربی افزود: این درحالی است که زمانی با چراغ قوه دنبال کار 
می گشتیم اما امروز یارد شناورهای کوچک ایزوایکو تا دی ماه سال 
جاری امکان پذیرش ندارد و برای بعد از آن قرارداد منعقد می کند.
وی ابــراز کرد: یارد شــناورهای متوســط در گذشــته 
چالش اصلی شــرکت بــود که امــروز از لحــاظ درآمدی 
مســتقل شــده و اکنون ســه کارخانه از لحاظ عملیاتی و 
درآمدی، درآمــد مازاد دارند و در هلدینگ هزینه می شــود.

 
 بدهی های تأمین اجتماعی پرداخت شده است

 مدیرعامل ایزوایکو ابراز کــرد: نتیجه این فعالیت ها کاهش 
بدهی های گروه ایزوایکو بوده بــه نحوی که ۱۱۰ میلیارد تومان 
بدهی به تأمین اجتماعی پرداخت شده که از گذشته باقی مانده 
اســت و هنوز هم بدهی وجود دارد که درحال پرداخت است.
ضربــی ادامــه داد: ۳۴ پرونــده مالیاتــی از ۱۰ ســال 
قبــل باز مانده بــوده که بــا دارایی نشســت های متعددی 
برگــزار و تعامل شــده و بخشــودگی جرایم گرفته شــد.

 دردسر مسائل حقوقی 20 ساله برای ایزوایکو
 وی اشاره کرد: مذاکره هایی که در سال گذشته برای انعقاد قرارداد 
انجام شد به دلیل یک مساله حقوقی با کشتیرانی جمهوری اسلامی 
و مساله دیگری با شرکت نفت کش نهایی نشده،   این مسایل به 
۲۰ سال گذشــته باز می گردد که هنوز حل و فصل نشده است.
مدیرعامل مجتمع کشــتی ســازی و صنایع فراســاحل 
گفت: مذاکره ها با کشــتیرانی جمهوری اســلامی ایران کافی 
اســت و این شــرکت از بند حل اختلاف در قرارداد استفاده 
می کند، ۶ ماه بعد از انعقاد قرارداد باید این کار انجام می شــد.
وی بیان کــرد: مجتمع ایزوایکو شــرکت دولتی اســت و 
بــه معاونت حقوقی دولــت مراجعه و طــرح موضوع می کند 
که در آنجا داور پیش بینی شــده، رأی نهایــی را صادر کند.
ضربی اشــاره کرد: بدین ترتیب موانع کارهای بعدی برداشته 
می شود و هیچ دعوای حقوقی نباید مانع کارها شود،   دولت هم این 
نظر را تأیید کرده که اختلاف های حقوقی مانع همکاری نمی شود.
مدیرعامل مجتمع کشتی ســازی و صنایع فراساحل گفت: 
کشتیرانی جمهوری اســلامی ایران کارهای خود را به شرکت 
پرشــیا می دهد و همواره از آن ها خواسته شده آنجا را تقویت 
کنند و هم کارهای کشــتی های بزرگ را به این مجتمع بدهند.
ضربــی گفــت: پرشــیا بــرای کشــتی های زیــر ۲۰۰ 
متــر اســت و کشــتیرانی جمهــوری اســلامی ایــران 
کشــتی های بــزرگ و ۳۰۰ متــری و بزرگتــر هــم دارد.

 
 تعامل ایزوایکو با شرکت ملی نفتکش مثبت بوده 

است
وی ابراز کرد: نوع تعامل ها با شــرکت ملــی نفتکش کاملًا 
مثبت و در چند ســال گذشــته پایدار بوده اســت، امسال ۲ 
کشــتی غول پیکر به ایزوایکو آورده شــد که یک کشتی ۲ تا 
ســه روز زوتر از برنامه تعمیراتی یارد این مجتمع را ترک کرد.
وی افــزود: کشــتی بعــدی هم کــه میعانــات گازی و 
بنزیــن را حمــل می کنــد و ۲۸ روزه تعمیــرات ان انجام و 
یارد را ترک کــرد درحالی که قــرارداد آن یــک ماهه بود.
مدیرعامل ایزوایکو ادامه داد: توافقی با شرکت ملی نفت کش 
انجام شده که کشــتی غول پیکر نارون به درای داک مراجعه 
کند، سپس کشتی آرگو از این شــرکت به درای داک مراجعه 
می کند. برنامه مجتمع ایزوایکو تا پایان سال مشخص شده است.

 
 ایزوایکو به تعهدات خود پایبند است

ضربی بیان کرد: این شــایعه شده که کشتی سازی و صنایع 
فراساحل به عمد به تعهدهای خود عمل نمی کند نادرست است، 
ایــن صحبت و بحث کاملاً غیر اخلاقی و غیر منصفانه اســت.
وی ادامه داد: هر مدیری در هر جایگاهی دوست دارد بهترین 
عمل کرد را داشته باشــد، خودم ایزوایکویی بوده و کار آموزی 
ام را در همین مجتمع گذرانده ام و نســبت به آن تعصب دارم.
مدیرعامل مجتمع کشــتی ســازی و صنایع فراســاحل 
ابراز کــرد: فرزندم در این مجتمع رشــد کرده و ســال ها با 
خانــواده ام در کمــپ و اردوگاه کارگــری آن زندگی  کرده ام.
 ضربی اشاره کرد: افتخار می کنیم دانش فنی که در ایزوایکو 
بدســت آمده بود را در بخش دیگری از کشــور بکار گرفته و 
خدمات ارزنده ای داده شــد،   برخی از همــکاران این مجتمع 
در مقطعی به صدرا رفته و کشــتی افراماکس اول به طول۲۵۰ 
متــر در مدت ۲۶ ماه برای کارفرمای خارجی ســاخته شــد.
وی گفت: این جزو افتخارهای ایزوایکو است که نیروهای آن 
با همــکاری همه ارکان صدرا این اقدام را انجــام دادند،   امروز 
به خانه اولیه خود برگشــته و با شــدت و علاقه کار می کنیم.
مدیرعامل مجتمع کشــتی ســازی و صنایع فراســاحل 
اظهار کرد: طرح هایی که در بخش کشــتی ســازی ایزوایکو 
انجام می شــود به جهت امکانات در صدرا قابل انجام نیســت.
ضربی بیان کرد: ایزوایکو و صدرا ۲ شرکت همکار و رقیب بوده 
که رقابت مثبت می کنند و تلاش شان هم این است، تعامل و هم 
افزایی داشــته و امکانات از همدیگر قرض می کنند و می دهند.

 
رکوردهــای بــی ســابقه توســط ایزوایکو ثبت شــد
وی اشــاره کرد: ایزوایکو در سال گذشته چند رکورد داشته 
که در تاریخ کشتی سازی ها بی نظیر است، ۹۵ فروند شناور در 
سال گذشته داکت شد که اگر پرشیا را حساب کرد به ۱۴۰ فروند 
می رسد و سه ماهه آخر سال ۱۴۰۰ یاردهای ایزوایکو پر شده بود.
مدیرعامــل ایزوایکو گفت: تنــاژ کاری از ۲۸ هزار تن به ۳۵ 
هزار و ۶۰۰ تن افزایش یافت و امســال برای اولین بار به ۵۰ هزار 
تن افزایش داده شــد، زمان تعمیرات هم کاهش یافته اســت.
کــرد رشــد  درصــد   ۴۵ ایزواکیــو  فــروش 
ضربی خاطر نشــان کرد: ســال گذشــته فروش ایزوایکو 
۴۵ درصد رشــد کــرد و درحالی که دلاری که شــرکت های 
دولتی در ســال ۱۴۰۰ و ۱۴۰۱ بر مبنــای آن عمل کرد درآمدی 
داشــتند به قیمت ۲۸ هزار و ۵۰۰ تومان محاســبه می شــد 
و از طرفــی هم خدمــات از بــازار آزاد دریافت می شــود.
وی افــزود: این در هزینه ها تأثیر گذار اســت و با وجود این، 
۱۳ و هشــت دهم درصد کاهش هزینــه در ایزوایکو رخ داد.

 
 بیشتر مدیران ایزوایکو بومی اند

 مدیرعامل مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل گفت: فردی در 
جایی اظهار نظری داشته و گفته مدیران بومی در ایزوایکو بکار گرفته 
نشده اند، که این حرف اشتباه بوده و اغلب مدیران بومی هستند.
ضربی ادامه داد: مدیر پشــتیبانی یکی از یاردها نفر ســوم 
و چهارم بود کــه به عنوان یکی از مدیــران مجتمع منصوب 
شــد، نیروی دیگر را با توجه به اینکه حقوق خوانده بود مدیر 
اداره کار و اجتماعی منصوب شده است که این ها بومی هستند.
وی اضافه کــرد: اکنون برخــی انتقاد می کننــد که فلان 
مدیر همراه شــما نیســت، با جدیت می گویم تا زمانی که در 
راســتای اهداف ایزوایکو کار می کند با ایــن فرد کار می کنم.
مدیرعامــل ایزوایکــو یادآور شــد: یک نفــر مدیر مالی 
غیربومی برای حسابرســی مالی آورده بودم و ســابقه دریایی 
دارد و در بوشــهر کار کرده و مورد اعتماد اســت،   زمانی که 
مدیر مالی مجتمع بازنشسته شــد و تا زمانی که بتوان فردی 
را برای ایــن جایگاه پیدا کــرد این فرد را بــه عنوان مدیر 
مالی به کار گرفتیــم. نباید در روند کار اخــلال بوجود بیاید.
ضربی گفت: این فرد در حال حاضر به خوبی بر کارها تسلط دارد.
وی گفت: تنها خانواده های ۲ مدیر ایزوایکو در استان حضور 
ندارند یکی خودم و دیگری هم معاون اصلی شــرکت که تنها 
پنجشنبه و جمعه هایی که روزهای غیرکاری باشد به خانواده خود 
سر می زند و به جز زمانی که ماموریت باشد در شرکت حضور دارد.
مدیرعامل ایزوایکو بیان کرد: برنامه به گونه ای تنظیم شده که اگر 
ایشان در شرکت حضور نداشت من باید در شرکت باشم، ازطرفی 
باید توجه کنیم که همه کارفرمایان این مجتمع در تهران هستند.

 
 شهرکی برای توسعه صنایع دریایی در ایزوایکو

 ضربــی در بخــش دیگری از ســخنان خود اشــاره کرد: 
مجتمع کشــتی سازی و صنایع فراســاحل ایران برای توسعه 
صنایــع همجوار برنامه داشــته و تــلاش دارد کارخانه هایی 
که می تواننــد زنجیره تولید را تکمیل کنند راه اندازی شــود.
وی گفــت: زمین بــرای تولیــد ورق های دریایــی به یک 
شــرکت فولادی تحویل شــده اســت که درحــال انجام 
کارهای مقدماتی اســت،   با شــرکت فولاد هرمــزگان هم 
تفاهم شــده در ایزوایکــو پروفیل های دریایــی تولید کند.
وی بیان کرد: ایــن مجتمع درحال تلاش بــرای راه اندازی 
کارخانــه تولیــد کابــل دریایی اســت چون بخشــی از 
تجهیزاتــی که خریداری می شــود کابل های دریایی اســت.
مدیرعامل ایزوایکو گفت: در زمینه مســیر دسترســی هم 
ماننــد راه آهن، با آمــدن کارخانه فولاد که شــاید بخواهند 
بخشــی از ورق های خود را به داخــل عرضه کنند و همچنین 
احداث ۲ مجتمع پالایشــگاهی، احداث آن ضروری اســت.
وی یادآور شد: به عبارتی شــهرکی در زمین ۳۴۵ هکتاری 
در درون مجتمع برای تکمیل زنجیــره تولید اختصاص یافته 
اســت،   همچنین مذاکره  با یک کارخانــه تولید رنگ درحال 
انجام اســت که این کارخانه ضمن تأمیــن نیازهای ایزوایکو، 
امکان صادرات به خارج از کشــور هم برایش فراهم خواهد شد.
ایزوایکــو از طریق خلیــج فارس به آب هــای بین المللی 
و از طریــق بندرعباس با اســتفاده از راه هــای زمینی، ریلی 
و راه هــای هوایی بــه اقصی نقــاط دنیا دسترســی دارد.
گفتنی است؛ حوزه فعالیتی ایزوایکو به دلیل نزدیکی با بنادر 
شهید رجایی و شهید باهنر که بیشترین واردات و صادرات کشور 
از این بنادر انجام می شود همانند یک گلوگاه راهبردی تلقی می 
شود و باتوجه به تردد هزاران شناور به صورت سالیانه در خلیج 
فارس می تواند علاوه بر کمک به ســاخت انواع شناورها، کمک 
شایان توجهی در جهت تعمیرات شناورهای مختلف انجام دهد.
ایزوایکو طی این سال ها با طراحی و ساخت سکوهای نفت و گاز 
نقش خود را در کشور به اثبات رسانده؛ تا جایی که امروز به عنوان 
بزرگ ترین زیرساخت صنایع دریایی در کشور شناخته می شود و 
هم اکنون با دارا بودن سیستم های مختلف از آب گیری و به آب اندازی، 
  توانایی ســاخت و تعمیرات هر نوع شــناوری در دنیا را دارد.

  
  
  
  
  
  



تئاتــر هرمــزگان  اينســتاگرامي  پيــج  در 
چندي پيش مطلبــي را خواندم تحت عنوان 
جشنواره ٣٥تئاتر هرمزگان و غيبت هنرمندان 
مطــرح، نخ نمايــي و غــرض ورزي و نگاه 
كــم عمق در ايــن مطلب را كنــار ميگذارم 
ســوال اينجاســت ايا يك هنرمند و كسي 
كــه خــود را صاحــب ادب فرهنــگ هنــر 
و ايــده ميدانــد با چنيــن لحــن و ادبياتي به 
هنرمنــدان ديگــر توهين و جســارت ميكند 
نميدانــم كــه حــب و بغــض و بازيهــاي 
كودكانه و برخي عزيــزان در تاتر هرمزگان 
كي و كجا تمام خواهد شــد تاتر اينقدر پيچ 
و تــاب و صفحــه ســازي ندارد مــرد ميدان 
باش بــر صحنه بــاش همانقدر كــه به نكته 
نظرات شما احترام ميگذارند احترام بگذاريد

حسين كريمي  يونس دهقاني رضا جوشعار 
مصيب داوري جعفر قاســمي محمد سليمي 
داوود رمضان زاده شــيما اكبري سعيد حسن 
زاده سميه زارعي رضا دريايي موسي كريمي 
ســعيد موحدي فريده ســلماني شيوا قاسمي  
حبيب ناصري ابوالقاسم احديان ايوب رحيمي 
رضــا بهنامي و خيلي ديگــر از هنرمندان كه 
اسمشان  از قلم افتاده و پشت خيلي از كارهاي 
اين دوره هستند سبحاني سالاري و….ايا سينه 
سوخته ،مطرح ،شاخص واثر گذار نيستند ؟تا 
كي بيرون گود نشســتن و تز دادن و ژســت 
روشــنفكر گرفتن روشني در فكر ادمي زمان 
اتفاق مي افتد كه گفتار و كردارش در راستاي 
ارتقا و خود ســازي و خود شناســي خودش 
باشــد هنر رسم فرزانگي وارستگي معرفت و 
محبت أســت كه كلام نافذ و صحنه شيداي 
هنرمنــدان از هزار منبر فراتر أســت همه اين 
عزيزان در راستاي جشنواره ٣٥هستند از داور 
گرفته تا طراح وبازيگر نويسنده و كارگردان 
و ريس انجمن كمي منصف و اگاه و با تدبير 
باشــيم براي جلب توجه ميشــود  هنرمندانه 
ايفاي نقش كرد و منزلت خود را حفظ كرد 
و جسارت توهيني به احدي نكرد ميدان هنر 
جاي لايي كشيدن و هوار كشيدنهاي دروني 

و پــوچ نيســت و هر ســختي را تحت عنوان 
خبر و اطلاع رســاني منتشر نكنيم معتقدم هر 
كس وسط ميدان هست و در هر شرايطي هنر 
برايش ارزشمند أست به قول دوستي ما خيلي 
حرفهــا رو مي زنيم اما مال اون حرفا نيســتيم 
يك سال كه شرف بر دار بود و هي ماله براي 
شرف و بي شرف كشــيدند خود و منيت را 
كنار گذاشــتن تجلي  هنرمند واقعي أســت 
منيت ســوزنده تر از آتش ريشه را ميسوزاند 
و خشــك ميكنــد به اميد راســتي درســتي 
دوســتي و معرفت در هنــر و تئاتر هرمزگان

حوادث سياســي و اجتماعي در گذر زمان 
همواره مي توانند دستمايه هنرمندان شوند و 
در توليدات اثار هنري موثر باشند هنرمند با متن 
جامعه و فضاي اجتماعي رابطه اي ناگسستني 
دارد اما نگاه خاص هر فرد به شرايط اجتماعي 
به رويدادهــاي مهم فرهنگي در دوران گذار 
و پوســت اندازي شــرايط تفاوت دارد انچه 
امــروز برخي هنرمندان را ســر در گم كرده 
تناقض هاســت كه تفاوت ها را كور كورانه 
قضاوت ميكنند امروز عده اي سنك  اجراي 
عمــوم آموزش حضور در فيلم هاي مختلف 
جشــنواره هاي فيلم را به ســينه ميزنند منتقدا 
حجاب اجباري هســتند شــرايط كشــور را 
اســتبداد زده مي پندارند مجوز اجرا از ارشاد 
مي گيرند وام ١٥٠ميليوني هنرمندان ثبت نام 
ميكنند اما اجراي تاتر را در جشنواره خيانت 
به ملت حمايــت از مديران دولت قلمداد مي 
كنند فاجعه أست اين تناقض بزرگ در ذات 
كســاني كه خود را فرهيخته خطاب ميكنند 
اپوزيسيون در هر مقطعي در هر تحرك و شور 
اجتماعي بايد شعور عقيدتي خود را بر مبناي 
شــناخت اجتماعي جامعه حفظ كند و چهار 
چوب عقيدتي و ايدولوژي داشته باشد تئاتر 
جشــنواره را اتفاقا مخاطب ميبيند و دستاويز 
تزوير هيچ مدير ومســؤولي نيست سوال اين 
أست ايا اثر اجرا شد شده براي اجراي عموم 
تحت نظارت شــوراي نظارت بر تاتر اســتان 
مجوز اجرا نميگيرد ايا به قول عزيزان سانسور 

چي قيچي به دســت حضور ندارد اين معادله 
كمي نابرابر و خام و سطحي أست صرفا بازي 
با واژه هاســت بازي با موقعيت هاست بازي 
منافع بازي كم اثري و فرافكني أست تعريف 
مــا از فكر جمعي حركت جمعي خواســت 
جمعي تغيير ساختاري چيست در گذر زمان 
چگونه ميتــوان رويدادهــاي اجتماعي را به 
ســمت ســوي حركتي فراگير اثر گــذار در 
راستاي توسعه تمدني حركت داد ؟ در جوامع 
توسعه يافته و يا در حال توسعه ،تئاتر از اركان 
اصلی و تحول آفرين نهاد اجتماعی محسوب 
می گردد.اين نهاد اجتماعی در راســتای رفع 
نيازهــای انســانی و اجتماعی،ضمن تعامل با 
ساختارها و هنجارهای جمعی ،با هنر آفرينی 
و خلق آثار نمايشــی به تجلــی زيبای حقايق 
و بيان جــذاب انگيزه ها و احساســات مردم 
می پردازد و كاركرد عميق و فراگســتر خود 
را هــم به عنوان آينه حيــات جمعی و هم به 
عنوان الگوی زندگی اجتماعی بروز می دهد.

شــواهد و تجــارب هنرهای نمايشــی در 
تاريخ گذشــته و كنونی حاكی از آن اســت 
كه تئاتر به عنوان وســيله ای موثر و كارآمد 
برای تقويت تلاشــهای معيشتی و دفاعی و يا 
تحكيم مبانی حقوقی ،اجتماعی شدن،قانون 
پذيــری و نظم و انضبــاط اجتماعی در قالب 
نمايشهای متنوع،جذاب و آگاهی بخش مورد 
استفاده مسئولين جامعه قرار گرفته شده است.

درحقيقت زمانی تئاتر و هنرهای نمايشــی 
بــه جايگاه حقيقــی خود نزديك می شــود 
كه مــردم تئاتــر را برای خود تئاتر دوســت 
بدارنــد و آن هنگامــی اســت كــه تئاتــر با 
فرهنــگ ،ادب ،تعالــی افكار و احساســات 
انســانها و روحيات و وجــدان جمعی جامعه 
ســر و كار داشته باشــد و رويكرد آن بگونه 
ای باشــد كه بــه معنای حقيقی خــود يعنی 
تجلی حقيقی ويژگــی های ضروری مردم و 
روشنگری و تحول آفرينی آن نزديك گردد.

وقتــی چنين مردمی با فرهنگ و هنرمند در 
جامعــه فزونی يافته و هنردوســتی و فرهنگ 

پذيــری رواج يابد، امكان ايجــاد جامعه ای 
فرهنگی و آرمانــی افزايش خواهد يافت.در 
چنين شــرايطی تئاتر منزلتی فراخور رسالت 
خود داشــته، از نقــش و جايگاهــی بالا در 
ميان تــوده های مردم بوِيــژه نخبگان برخور 
دار خواهد بودتئاتر و نمايش رســانه ايســت 
كه می تواند تنها با شناخت صحيح قابليت ها 
واســتعدادهای نهفته اش از طرف گروه توليد 
كننده يك نمايش، رسانه ای تاثيرگذار برای 
انتقــال پيام هــای ملی، قومی و ارزشــی يك 
جامعه باشــد.همانگونه كــه نمايش می تواند 
آيينــه فرهنگ جامعه باشــد، می تواند بر آن 
نيــز تاثير بگذارد. آنچــه در صحنه تئاتر اجرا 
می شــود، می تواند تاثير عميــق و بلند مدتی 
در ذهن و تفكر مخاطب داشــته باشــد و اين 
نكته ای اســت كه بايد به آن توجه كرد چرا 
كــه ارائه پيام های درســت و انتقــال مفاهيم 
متعالــی برگرفته از آموزه هــای دينی در اين 
بخــش می تواند بســيار نقش آفرين باشــد.

اگــر تئاتــر را بــر پايــه باورهــای دينی و 
ملكه های ذهن مردم استوار كنيم، اثر مطلوبی 
بر مردم خواهد گذاشــت. منزلت و شان هنر 
براي بازخــورد واقعيت شــناختي پيرامون و 
رويدادهاي اجتماعي هنرمند را در مســيري 
قرار مي دهد كه در هر شرايطي رسالت خود 
را به ســر منزل مقصود برساند هيچ هنرمندي 
فارغ از جشنواره نيست حتي منتقدان كنوني 
ســالها در جشــنواره ها جا پاي خود را سفت 
كــرده اند و تا هــر كجاي هر جشــنواره اي 
رفته انــد اماامروز واقعيت تحولي و اجتماعي 
انها جشــنواره تئاترنيست بلكه ميخواهد بدنه 
تاتر. را به يك مســاله جامعه گره بزنند ان هم 
گره اي ناجــور كه در فهــم و درك برخي 
از هنرمندان نميگنجــد در اين جا بايد به جد 
درك متقابــل فهــم آزادي عمــل و منطــق 
خردمندانه هنرمندان حكم فرما شــود و جور 
ديگري خود را در مســيري مــوازي بنام تاتر 
حفظ كــرد اين فرايند فلســفي گونه نيازمند 
صبر تحمل و عزت نفســي هنرمندانه اســت 
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پادر هوا 

ســرویس ســامت-رئیس دانشــگاه علوم پزشــکی هرمزگان در ســفر به جزیره قشــم 
با حجت الاســام والمســلمین دکتــر حاجبی امام جمعه شهرســتان قشــم دیــدار کرد.

بــه گــزارش جنــوب ايران//دكتــر غلامعلــی جاودان بــا عنــوان اينكه يكــی از وظايــف اصلی 
حــوزه بهداشــت، پيشــگيری اســت افــزود: در ايــن ســفر عــلاوه بــر بررســی زيرســاخت های 
بهداشــتی، وضعيــت بيمــاری مالاريا و وجود پشــه آئدس شهرســتان قشــم بررســی خواهد شــد.

دكتــر  قشــم،  شهرســتان  بــه  هرمــزگان  پزشــكی  علــوم  دانشــگاه  رئيــس  ســفر  ادامــه  در 
غلامعلــی جــاودان بــا دكتر محمــد محمدحســينی تختــی فرمانــدار اين شهرســتان ديــدار كرد.

ايــن نشســت رئيــس دانشــگاه در خصــوص وضعيــت اســكان پزشــكان در شهرســتان  در 
قشــم، آمبولانــس هــای زمينــی و دريايــی جزيــره و راه انــدازی بخــش ام آر آی بيمارســتان 
قشــم گفتگــو نمــود و افــزود: دســتگاه ام آر آی بيمارســتان قشــم بــزودی راه اندازی می شــود.

دكتــر ذاكــری معاون بهداشــتی، دكتــر كمالی معــاون درمــان و دكتر شــهرياری مديــر داروی 
معاونــت غذا و دارو، فولاد زاده مدير حراســت دانشــگاه، مهندس صادقی مشــاور رئيس دانشــگاه 
دكتــر مــرادی مدير شــبكه بهداشــت قشــم،دكتر زرنــگ معــاون شــبكه، دكتر احمــدی رئيس 
بيمارســتان پيامبــر اعظــم)ص( ايــن شهرســتان در اين ديــدار رئيس دانشــگاه را همراهــی كردند.

 نگارندۀ هر گلِ آتشین

درود بر خدایِ هنرآفرین

یادداشت

 كوروش سلماني دهبارز
كارگردان و نويسنده تئاتر

خبر خوش رئیس دانشگاه به مردم جزیره قشم:.

دستگاه ام آر آی بیمارستان قشم بزودی راه اندازی می شود
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سرویس اجتماعی- مدیرعامل 
شرکت آب و فاضلاب هرمزگان 
گفت: عملیات احداث 65 پروژه 
آبرسانی هرمزگان با هدف تامین 
مشترکین،  شرب  آب  نیازهای 
تکمیل و آماده بهره برداری است.

به گزارش جنوب ایران، عبدالحمید 
حمزه پور با بیان اینکه با بهره برداری 
از این پروژه ها، 4 شهر و 122  روستا از 

اجرای آن متاثر می شوند، افزود: این 
پروژه ها که با اعتباری بالغ بر 26 هزار 
و 182 میلیارد ریال احداث شده است 
باعث خواهد شد تا نیاز آبی جمعیتی 
بالغ بر 405 هزار و 590 نفر بهبود یابد.

به گفته وی، حجم عملیات اجرایی 
انجام شــده برای تکمیــل این پروژه 
ها مشــتمل بر اجــرای 426 کیلومتر 
خط انتقــال و 488 کیلومتر شــبکه 

 59 بازســازی  و  احــداث  توزیــع، 
بــاب مخزن با ظرفیــت 60 هزار متر 
مکعب، احــداث 19 باب ایســتگاه 
پمپــاژ، حفر و تجهیــز 19 حلقه چاه 
و بازســازی 7 دهنه چشــمه اســت. 
حمــزه پور همچنیــن از احداث 6 
سایت تاسیسات شــیرین سازی خبر 
داد که با ســرمایه گــذاری 5 هزار و 
700 میلیارد ریالی بخش خصوصی 

تکمیــل و یــا در حــال اجراســت.
  مدیرعامــل آبفا ضمــن قدردانی 
از حمایت های اســتاندار هرمزگان 
در تکمیــل پــروژه های آبرســانی، 
پیــش بینــی کــرد: ایــن پــروژه ها 
بــه همــراه دیگر پــروژه هــای آب 
پیــش روی  و فاضــاب در ســفر 
هرمــزگان  به  ریاســت جمهــوری 
مــورد بهــره بــرداری قــرار گیرد.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان:

65 پروژه آبرسانی هرمزگان آماده بهره برداری است

سرمقا له

    دستاورد های انقلاب اسلامی و دفاع 
مقدس  باید حفظ و پاسداری شوند

مبــارزه  را  انقــاب  بــا  مقابلــه  راه   ، اســام  دشــمنان  امــروزه 
فرهنگــی مــی داننــد و بدیــن منظور چشــم بــه آینده ســازان کشــور 
دوختــه انــد و ســعی در ایجــاد جنــگ فرهنگــی با ایــن قشــر دارند. 
ایــن راســتا باید افــرادی، بــا ایمــان شــجاع و انقابی پــرورش یابند 
از آن هــا سرمشــق  تــا دیگــر جوانــان در زندگــی  و عمــل خــود 
بگیرنــد؛ و راه آن هــا را ادامــه دهنــد و بــرای ادامــه ی ایــن چرخــه 
حضــور بســیج دانــش آمــوزی در مــدارس امــری واجــب اســت .

 دستاورد های انقاب اسامی و دفاع مقدس  باید حفظ و پاسداری شوند 
و فرهنگ ایثار و فداکاری به نسل های بعدی منتقل و ادامه یابد؛ وجود بسیج 
دانش آموزی زمینه ســاز فراهم و مشارکت در  این دستاورد خواهد شد .

 در پنجــم آذر 1۳58 خورشــیدی فرمانــی مبنــی بــر تشــکیل بســیج 
مســتضعفین توســط امــام خمینی )ره( صادر شــد و بــه دنبال ایــن پیام 
بــه صــورت خــود جــوش و مردمی همــه پایگاه هــا از جملــه مدارس 
شــکل گرفتند با شــروع جنــگ تحمیلی رژیم بعــث علیه ایــران، دفاتر 
بســیج در مــدارس مانند دیگر اقشــار بســیج  بــرای جــذب، آموزش و 
اعــزام دانــش آموزان واجد شــرایط به جبهــه های جنگ فعال شــدند.

در پــی ایــن امــر و فرمــان تاریخــی ؛ دانــش آمــوزان دوشــادوش 
و هــم قــدم نیروهــای مســلح ارتــش و ســپاه کشــور در جبهــه هــای 
نبــرد جنگیدنــد و شــجاعانه از خــاک ایــن مرز و بــوم دفــاع کردند و 
درطول هشت سال دفاع  مقدس بیش از  550  هزار دانش آموز بسیجی در 
جنگ شرکت کردند و بیش از ۳6هزار تنَ شهید و 2 هزار و 85۳ تنَ مفقود 
الاثر و جانباز و 2 هزار و 4۳۳تنَ آزاده را در این راه تقدیم دفاع از وطن کردند.

شــهید محمد حســین فهمیــده یکــی از این دانــش آموزان بســیجی 
بــود کــه اقدام شــجاعانه و قهرمانانــه او موجب  افزایش شــور و هیجان 
بیشــتر در جبهــه ها شــد و ارتش رژیــم بعــث را به وحشــت انداخت.

بســیج دانش آموزی به عنوان یک نهاد ارزشــی و انســان ســاز شناخته 
می شــود که به برکت انقاب اســامی به وجود آمده است. این سازمان 
با همکاری نظــام آموزش  وپرورش می تواند با ارایــه برنامه های مدون، 
الگویــی مناســب را برای نســل نوجوان ترســیم کند و بدیــن ترتیب به 
خنثی ســازی توطئه ها و تهدیدات ســخت افزاری و نرم افزاری دشــمن 
بپــردازد و در کنار هم با شــجاعت و دلاوری امری بــزرگ را رقم بزنند.

  سرمقاله: علیا کوهی

سرویس اجتماعی-آیین افتتاح زمین ورزشی دو منظوره 
در محله 22 بهمن با حضور مردم خونگرم این محله برگزار شد.

بــه گزارش جنــوب ایران//  به همت منطقه 4 شــهرداری 
بندرعباس، آیین افتتاح پروژه زمین ورزشی 22 بهمن با حضور 
مهدی نوبانی شــهردار بندرعباس، رئیس و اعضای شورای 
اسامی شهر، حمزه عمرانی مدیر منطقه 4 شهرداری، مریم 
پاسالار مدیر ارتباطات و امور بین الملل شهرداری و سایر مدیران 
و جمعی از مسئولان شهرداری و منطقه 4 شهری برگزار شد.

مهــدی نوبانی شــهردار بندرعباس در این مراســم ضمن 
خــوش آمد گویــی به مســئولین و حضار، اظهار داشــت : 
زمیــن ورزشــی 22 بهمن واقــع در محلــه 22 بهمن جهت 
رفاه ورزشــکاران این نقطه شــهر بهره برداری و افتتاح شد.

این مقام مســئول گفت: این زمین ورزشــی با مســاحت 
کل 765  مترمربــع دارای زمیــن فوتبــال با مســاحت 500 
متــر مربــع و والیبال بــا مســاحت 265 متر مربع اســت که 
بــا اعتبــار 2 میلیــارد و ۳00 میلیــون تومــان در مــدت 4 
مــاه با همــت اعضای شــورای اســامی شــهر و مجموعه 
شــهرداری احداث و آماده بهره بــرداری و ارائه خدمات به 
شــهروندان به خصوص ســاکنان محله  22 بهمن می باشد.

نوبانــی اذعان کرد: امروز به برکت نظام مقدس اســامی 
و دولــت مردمی شــاهد خدمــات موثــری  در حوزه های 
مختلــف عمرانی، رفاهــی، فرهنگی و غیــره در بندرعباس 
هستیم که اطاع رســانی دقیق و شفاف درباره این  اقدامات 
موجــب افزایش اعتمــاد و امیدافرینی در جامعه می شــود. 
وی در ادامــه با عنوان اینکه شــهرداری و شــورای شــهر 
بندرعبــاس در این دوره در راســتای تحقق اهــداف نظام، 
سیاســت های دولــت و رضایتمندی شــهروندان تمام توان 
خــود را در مســیر تحقق عدالــت اجتماعی در شــهر بکار 

گرفته اند افــزود: توزیع عادلانه خدمات رفاهی، ورزشــی 
و فرهنگــی با تعریــف برنامه های مختلف در دســتور کار 
قــرار گرفتــه و چندیــن زمین چمــن مصنوعــی در مناطق 
مختلف شــهر احداث شــده و یــا در حال تکمیل اســت. 
 نوبانــی خاطر نشــان کــرد : ترویــج و توســعه فرهنگ 
ورزش و کشــف اســتعدادهای ورزشــی، ایجــاد نشــاط 
اجتماعــی و ارتقای ســطح ســامت از مهمتریــن اهداف 
احداث زمین های ورزشــی در مناطق مختلف شــهر است. 
شــهردار بندرعباس ادامه داد: البته اعتقاد داریم شهروندان 
بندرعباس شایســته بهتریــن خدمات هســتند و آنچه انجام 
شــده قطــره از دریاســت کــه بــرای آبادانی واقعی شــهر 
نیــاز به تــاش بیشــتر و همراهی همــه دســتگاه ها داریم.

مهــدی نوبانــی در پایان ســخنان خــود از زحمات همه 
دســت انــدرکاران و مســئولین بــه خصــوص همــکاران 
منطقــه 4 شــهرداری کــه بــرای آبادانــی و رفاه ســاکنان 
ایــن منطقه تــاش مــی کننــد تشــکر و قدردانــی کرد. 
فریده عامری سیاهویی عضو محترم شورای اسامی شهر 
بندرعبــاس در ســخنان خود گفت: در برنامه های شــورا و 
شــهرداری تمام تصمیمات برای توسعه ابادانی و سامتی و 
تندرستی مردم در محات است که بهره برداری از پروژه های 
ورزشی در شهر بندرعباس گام موثری در این راستا می باشد.

عامــری ادامــه داد: خدمت صادقانــه و برقــراری توازن 
در توزیــع امکانــات شــهری در شــهر بندرعبــاس هدف 
مهمــی اســت کــه در شــورای ششــم دنبــال می شــود. 
گفتنی اســت مراسم افتتاحیه با برگزاری برنامه های شاد و 
متنوع نمایشی موزیکال برای کودکان برگزار شد و در پایان 
مراسم شــهردار بندرعباس با اهدای لوح از مدیر شهرداری 
منطقه 4 و ســایر مســئولان ذیربط تشــکر و قدردانی نمود.

برگزاری آیین افتتاح و بهره برداری از زمین ورزشی 
دو منظوره منتظر المهدی در محله 22 بهمن بندرعباس

علاقمندان می توانند مطالب ، اخبار، آگهی و تبلیغات خود را  از طریق شماره  تلفن و 

 واتساپ : 09176204630  

  برای نشریه جنوب ایران  ارسال نمایند
  
  
  
  
  
  



 حدیث :براستی که خداوند عزوجل رحم می نماید مرد را، به سبب شدت محبت او به فرزندش.
امام صادق علیه السلام-)ثواب الاعمال و عقاب الاعمال(
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ســرویس ســامت-دیدار مردمــی رئیس 
مطابق  هرمزگان،  پزشــکی  علوم  دانشــگاه 
شــد. برگــزار  هرهفتــه،  سه شــنبه های 

بــه گزارش جنوب ایــران//در راســتای طرح تکریم 
اربــاب رجــوع و بــا هدف بررســی و پاســخگویی به 
مشــکلات و درخواســت های مردمــی در حوزه هــای 
مختلــف بهداشــتی، درمانــی، آموزشــی، دارویــی، 
دانشــجویی، هیئت علمــی و ... مراجعــان می توانند با 
هماهنگی دفتر ریاست دانشگاه مستقیما با دکتر غلامعلی 

جــاودان، رئیس دانشــگاه دیــدار داشــته و از نزدیک 
مشــکلات و درخواســت های خــود را مطــرح کنند.

 ۹ آبان مــاه در راســتای ملاقات هــای مردمــی کــه 
به صورت مســتمر، سه شــنبه های هر هفته در دانشــگاه 
برگزار می شــود، دیدار مردمی دکتر جــاودان، رئیس 
دانشــگاه انجام شد و تعدادی از مراجعان با ایشان دیدار 
و گفت وگــو کردند و مشــکلات و درخواســت های 
آنــان در چارچــوب قوانیــن توســط رییس دانشــگاه 
و تیــم پیگیــری ایشــان بررســی و پاســخ داده شــد.

ملاقات مردمی دکتر جاودان برگزار شد؛
دیدار بی واسطه رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان با مردم
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اقتصادی-مدیرعامل  ســرویس 
فولاد کاوه جنوب کیش با اشــاره 
به نامگذاری ســال توســط رهبر 
معظم  انتظــارات  و  انقاب  معظم 
له مبنی بر رشــد تولیــد گفت: 
با وجــود محدودیت های شــدید 
 ۱۳۰ امســال  تابســتان،  در  برق 
نسبت  بیشــتری  تولید  تن  هزار 
به ســال گذشــته ثبت کرده ایم. 
بــه گــزارش جنــوب ایــران// ســید 
شــرکت  مدیرعامــل  حســینی  عبــاس 
فــولاد کاوه جنــوب کیش در نشســت 
هم اندیشــی با مدیران و اصحاب رســانه 
شــرکت  اظهارداشــت:  هرمــزگان، 
فــولاد کاوه موفــق شــده اســت ۵ بــار 
رکــورد روزانــه تولید خود را بشــکند.

وی افــزود: در حالــی کــه آخریــن 
رکــورد ماهیانــه تولید فــولاد کاوه 1۵8 
هزار تن بود موفق شــدیم در فرودین ماه 
ســال جاری 183 هزار تن و اردیبهشــت 
مــاه 18۵ هزار تــن تولیــد را ثبت کنیم.

مدیرعامــل SKS بــا بیــان اینکــه 70 
درصد محصولات تولیــدی فولاد کاوه 

به خارج از کشور صادر می شود، گفت: 
و ما جزو معدود شــرکت هایی در کشور 
هســتیم که تمام ارز حاصــل از صادرات 
نیمــا عرضــه کرده ایــم. را در ســامانه 

حسینی با اشاره به محدودیت های حوزه 
برق، عنوان کرد: در تولید آهن اسفنجی، 
فولاد و شمش،حدود 130 هزار تن از سال 
قبل جلوتر هســتیم و اگر محدودیت های 

حوزه بــرق گریبان گیر نمی شــد رشــد 
چشــمگیرتری را در تولید رقم می زدیم.

سید عباس حسینی، با بیان اینکه اجرای 
طــرح طبقه بنــدی مشــاغل در دســتور 

کار فولاد کاوه اســت، گفــت: احداث 
مســکن برای همه پرسنل و پرداخت های 
مناسبتی در دســتور کار مجموعه است .

مدیرعامل فــولاد کاوه جنوب کیش، 
در اشــاره ای به مســئولیت های اجتماعی 
این شــرکت در اســتان، اظهارداشــت: 
اکســیژن تمــام بیمارســتان های اســتان 
هرمزگان چــه بیمارســتان های متعلق به 
دولــت و دانشــگاه علوم پزشــکی و چه 
بیمارستان تامین اجتماعی توسط مجموعه 
فولاد کاوه جنوب کیش تامین می شــود.

وی عنوان کــرد: یــک باب مدرســه 6 
کلاسه در شهرستان ســیریک در دست 
ســاخت داریم که تا پایان آذرماه به اتمام 
خواهد رســید و ســاخت و تجهیــز اتاق 
عمل بیمارســتان امام ســجاد علیه السلام 
ســیریک و بیمارســتان امــام علــی علیه 
الســلام رودان نیز در برنامــه فولاد کاوه 
جنوب کیش اســت که در دســت اقدام 
می باشــد و کلیه تجهیزات مــورد نیاز دو 
بیمارستان مذکور خریداری شده و آماده 
هســتیم به محــض اعلام دانشــگاه علوم 
پزشکی اســتان، تحویل بیمارستان دهیم.

شــرکت  اقتصادی-مدیرعامل  ســرویس 
صبا فــولاد خلیج فــارس از انجــام تمامی 
این  معاماتی  نمــاد  پذیره  نویســی  مراحل 
شــرکت با عنوان »فصبا« در بورس خبر داد.

به گزارش جنوب ایران//دکتر احســان دشــتیانه در 
نشســت خبری که در حاشــیه ســمپوزیم فولاد 1402 
در جزیره کیش برگزار شــد، از انجــام تمامی مراحل 
پذیره نویسی نماد معاملاتی این شرکت با عنوان »فصبا« در 
بورس خبر داد و گفت: تمام مراحل پذیره نویسی انجام 
و مجمع آن نیز برگزار شد و مجمع مورد تایید سازمان 
قرار گرفت و مجوز پذیره نویسی از سوی سازمان صادر 
شــد و در حال حاضر در مرحله ثبت شرکت هاســت.

بیــان  پذیره نویســی  زمــان  خصــوص  در  وی 
کــرد: مرحلــه ثبــت شــرکت ها بیــن 10 روز تــا دو 

هفتــه زمانبــر خواهــد بــود و بلافاصلــه پــس از آن 
شــد. خواهــد  فعــال  نمــاد  و  آغــاز  پذیره نویســی 

دشتیانه ادامه داد: به محض فعال شدن نماد اطلاعات 
از طریق کدال به ســهامداران اطلاع رسانی خواهد شد.

مدیرعامــل شــرکت صبــا فــولاد خلیج فــارس با 
اشــاره بــه عملکــرد ایــن شــرکت گفــت: افزایش 
ســرمایه 80۹ درصــدی ایــن شــرکت و رســیدن آن 
بــه ۵0 هــزار میلیــارد ریــال نیــز انجام شــده اســت.

دشتیانه با بیان اینکه صبا فولاد خلیج فارس مرحله به 
مرحله برای توســعه هدف گذاری کرده است، افزود: 
این شرکت احداث یک واحد احیای مستقیم به ظرفیت 
یک میلیون و 760 هزار تن بریکت گرم تا سال 1404، 
احداث واحد فولادسازی و ریخته گری تختال ضخیم 
به ظرفیت یک و نیم میلیون تن در ســال برای فاز 3 در 
افق 1407 و تولید 3 میلیون تن محصول نهایی با ارزش 
افزوده بالا در افق 1410 را هدف گذاری کرده اســت.

وی از رشــد تولیــد در ایــن شــرکت خبــر داد و 
گفــت: برنامه ریــزی لازم بــرای رشــد ۵0 درصــدی 
تولید صبــا فولاد خلیج فارس در ســال 1402 صورت 
گرفته اســت تا در آستانه ظرفیت اســمی قرار بگیریم.

مدیرعامل شــرکت صبا فولاد خلیج فــارس اجرای 
طرح های توســعه صبــا فــولاد خلیج فــارس و تامین 
مالــی این طرح هــا را اولویــت این شــرکت فولادی 
عنــوان کــرد و طرح های مگامــدول احیای مســتقیم 
شماره 2، احداث واحد فولادســازی و نورد ورق های 
فــولادی را جــزو طرح هــای توســعه فصبا نــام برد.

ســرویس اقتصادی-شرکت 
صبا فــولاد خلیج فــارس در 
مطرح  های  شرکت  دیگر  کنار 
فولادی کشــور، در نمایشگاه 
ســمپوزیوم فــولاد ۱4۰2 در 
جزیــره کیش حضــور یافت. 
ایــران// جنــوب  گــزارش  بــه 

جمعــی  و  معاونیــن  مدیرعامــل، 
و کارشناســان  مدیــران، رؤســا  از 
شــرکت صبا فــولاد خلیــج فارس 
نمایشــگاه  ایــن  در  حضــور  بــا 
بودند. پاسخگوی مراجعه کنندگان 

این نمایشگاه صنعت فولاد کشور 
از 2 الــی 4 آبــان مــاه 1402 تحت 
عنوان ســمپوزیوم فــولاد 1402 در 
جزیره کیش در حال برگزاری است.

سمپوزیوم فولاد 1402 با موضوع 
»مراحل عبــور از تکنولــوژی های 
موجود به فناوری های فولاد سبز در 
کشور« برگزار و ایجاد زمینه مساعد 
بــراي برقــراري ارتباط میان دســت 
انــدرکاران صنعت فولاد کشــور با 
اســاتید و دانشــجویان تحصیــلات 
ایــن  در  وپژوهشــگران  تکمیلــی 
زمینــه و بــه منظور رفع مشــکلات 
موجود و توســعه هر چه بیشــتر این 
صنعت از اهــداف آن بوده اســت. 

۷۰درصدمحصولاتتولیدیفولادکاوهبهخارجازکشورصادرمیشود

مدیرعامل شرکت صبا فولاد خلیج فارس اعلام کرد:

انجام تمامی مراحل پذیره  نویسی
 نماد »فصبا« در بورس 

حضور شرکت صبا فولاد خلیج فارس در نمایشگاه 
سمپوزیوم فولاد 1402 

  
  
  
  
  
  
  


